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B ESTU UR 

Voorzitter:  Piet Koning   
Marskramersbaan 8, 3981 TK Bunnik, tel. 6563292 
e-mailadres: p.ckoning@freeler.nl 

Secretaris: ………… 
e-mailadres: secretariskrommerijn@hotmail.com 

Penningmeester: Tom Dekker  
Lokhorstlaan 43, 3981 ZC Bunnik, tel. 6567478  
e-mailadres:  dekkertomc@me.com 

Technische commissie: Erik Groot  
e-mailadres: Technische.commissie.wkr@gmail.com 

Ledenadministratie / Redactie Bezem:  Wim van der Tol 
Ambachtsring 3, 3981 TA  Bunnik, tel. 6564153 
e-mailadres: wvdt@ziggo.nl 

Drukwerk:  RDS Odijk 

Huidige aantal leden: 565 
 
 

ALGEM ENE INFORMATIE OP INT ERNET  

W IJK VER ENIGING KROMM E RIJN  B UNNIK 

De wijkvereniging Kromme Rijn is opgericht in 1973. De 
vereniging heeft ten doel de gezamenlijke belangen te 
behartigen van de bewoners van de wijk Kromme Rijn 
in Bunnik. Deze wijk omvat het deel van Bunnik gele-
gen ten noorden van de Provincialeweg en ten westen 
van de Camminghalaan. 
Het lidmaatschap staat open voor alle bewoners van 
dit gebied. De contributie bedraagt € 7,50 per jaar. 
Rekeningnummer/IBAN: NL38 INGB 0003260282 o.v.v. 
straat en huisnummer. 
 

De Bezem is het informatiebulletin van de wijk-
vereniging Kromme Rijn.  De verantwoordelijkheid voor 
de inhoud berust bij het bestuur van de vereniging. 
  

COLOFON  

Website: www.krommerijnwijk.nl 

e-mail: secretariskrommerijn@hotmail.com 
Facebook: facebook.com/WijkverenigingKrommeRijn 
Twitter: twitter.com/wijkkrommerijn 

 

 

 

ABONNEM ENTEN  

De Bezem wordt gratis toegezonden aan de leden van 
de wijkvereniging Kromme Rijn en aan personen en 
instellingen  die daarvoor, naar de mening van het 
bestuur, in aanmerking komen in verband met het doel 
en de activiteiten van de vereniging. 
De Bezem verschijnt ongeveer driemaal per jaar in een 
oplage van 650 exemplaren. 
 
 

Kopij en bijdragen voor De Bezem worden graag in 
ontvangst genomen door de redacteur wvdt@ziggo.nl  
 

KOPI J  

We kunnen weer 

mooie herfst foto’s maken 

mailto:p.ckoning@freeler.nl
mailto:dekkertomc@me.com
mailto:wvdt@ziggo.nl
http://www.krommerijnwijk.nl/
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Maar allereerst ben ik blij te melden dat we 
een nieuwe secretaris hebben gevonden.  

Piet van der Have heeft zich bereid gevonden 
om deze rol op zich te nemen. We zijn zeer 
blij met zijn komst omdat de secretaris een 
centrale rol inneemt in ons bestuur. Piet heeft 
voldoende ervaring met deze rol en woont al 
heel lang in onze wijk. We heten hem van 
harte welkom en hopen dat hij zich in ons 
bestuur  snel  thuis voelt. Hij zal tijdens de 
volgende algemene ledenvergadering(ALV) 
officieel hiervoor worden voorgedragen aan 
de leden. 

Over de AVL gesproken.  Tijdens de vorige AVL 
hebben wij aangekondigd dat we deze eerder 
in het jaar willen gaan houden.  

Dit vanwege  het feit dat er tijdens de AVL de 
begroting voor het lopende jaar en de contri-
butie door de leden, wordt vastgesteld, terwijl 
in mei, waarin zoals gebruikelijk nu de ALV 
plaatsvindt, al bijna de helft van het jaar is 
verstreken. 

Daarom heeft het bestuur besloten om de 
ALV voortaan in maart te houden. 
Voor komend jaar, 2025, is deze alvast vast-
gesteld op maandag 17 maart. 

VAN DE VOORZITTER 

In deze Bezem treft u het verslag aan van de 
vorige ALV op 13 mei jl. 

Veder kunt u in deze Bezem lezen over de 
stand van zaken met betrekking tot de isolatie 
van woningen in de verschillende straten en 
buurten van onze wijk. In dit verband is het 
ook van belang dat gemeld wordt hoe het 
gaat met het uitvoeren van warmtescans. 

Tenslotte is er een kort artikel over het plan 
van de wijkvereniging om zelf geluids-
metingen uit te voeren. In dit kader zijn we 
nog op zoek naar iemand met IT-kennis die 
bereid is om periodiek de meetresultaten te 
verwerken. In het betreffende artikel kunt u 
daar meer over lezen. Wij hopen dat iemand 
zich hiervoor gaat melden bij ons.  

Wij wensen u veel leesplezier en als u wilt 
reageren op de inhoud van de Bezem dan 
horen we dat graag. 

 

Piet Koning 

 

 

 

Na een lange sportieve en warme zomer, die nog niet is afgelopen als ik 
dit schrijf, pakt de wijkvereniging weer een aantal zaken op waar zij de 

afgelopen jaren al eerder aandacht voor hebben gevraagd. Dit gaat om 

het isoleren van onze huizen en de geluidshinder in onze wijk. 
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- verslag kascommissie en décharge bestuur. 
Door de kascommissie wordt toegelicht dat er 
geen onregelmatigheden zijn aangetroffen, 
complimenten aan het bestuur. Door de leden 
wordt onder applaus décharge verleend aan 
het bestuur. De financiële jaarstukken zijn 
goedgekeurd. 

- benoeming leden kascommissie 2024. 
Dick Groothuis en Ronald Verdaas vormen 
voor het nieuwe jaar de kascommissie. 

- vaststellen begroting 2024. 
De penningmeester licht de begroting voor 
het komend jaar toe. Hij meldt dat de be-
groting redelijk constant is.   
Het bestuur stelt voor een financiële bijdrage 
te geven voor het vergroenen van het 
scholeneiland. Bij dit onderwerp wordt het 
woord gegeven aan de heer Kalkwiek van het 
comité vergroenen Scholeneiland. 

Hij meldt dat de zeggenschap en de eigen-
domsverhoudingen op het scholeneiland 
complex zijn.  
De speeltoestellen zijn afgeschreven en de 
noodzaak tot vervangen is gebleken. Er wordt 
nu geld gezocht voor het vergroenen.  
De provincie heeft via een subsidie 100.000 € 
ter beschikking gesteld onder de voorwaarde 
dat er nog 100.000 € beschikbaar komt vanuit 
andere partijen. Er zijn al heel veel partijen 
benaderd. Er is een sponsorloop gehouden 
die 25.000 € heeft opgebracht.  Hij vraagt aan 
de wijkvereniging ook een bijdrage. 

De voorzitter meldt dat kinderen van leden in 
heden en verleden veel gebruik maken en 
maakten van het Scholeneiland.  
In de toekomst zal dat ongetwijfeld zo blijven.  
Hij stelt voor 1.000 € bij te dragen.  
De zaal applaudisseert instemmend. 
Daarmee is ook de begroting 2024 vastgesteld 

- Vaststellen contributie. 
De contributie wordt vastgesteld op hetzelfde 
niveau als afgelopen jaar. De voorzitter merkt 
op dat er bij de volgende ALV een voorstel 
komt om de contributie te verhogen.  

 
  

ALGEMENE LEDENVERGADERING 

Verslag Algemene Ledenvergadering Wijkvereniging Kromme Rijn  
d.d. 13 mei 2024 in het Postillion Hotel van Bunnik. 
 

4 

1.  Opening en vaststelling agenda. 
De voorzitter opent de vergadering en heet de 
aanwezigen welkom bij de jaarlijkse algemene 
ledenvergadering van de wijkvereniging. Het 
is de 50e ALV van de wijkvereniging. 
 
2.  Mededelingen. 
Er zijn geen mededelingen. 
 
3.  Verslag van de Algemene 
Ledenvergadering van 9 mei 2023. 
Er zijn geen opmerkingen naar aanleiding van 
het verslag waardoor het wordt vastgesteld. 
 
4.  Jaarverslag mei 2023 tot april 2024. 
Het jaarverslag geeft onze activiteiten weer 
over het afgelopen jaar. Er zijn geen 
opmerkingen naar aanleiding van het verslag. 
Gevraagd naar de stand van zaken over het 
Eikenpad fietspad meldt de voorzitter dat de 
gemeente nog steeds  onderhandelt met de 
eigenaar van de akkerbouwgrond.  
Als het fietspad niet over die grond kan gaan, 
dan gaat het niet door.   
 
5.  Financiën. 
- financieel verslag 2023. 
De penningmeester licht het verslag toe. 
Het ledenaantal is stabiel, daarmee zijn de 
inkomsten uit de contributie ook stabiel. De 
kosten van het lustrum leidden tot een tekort, 
maar minder dan verwacht. Het tekort kan 
gedekt worden uit de Algemene Reserve. 

De vereniging gaat wel sparen voor het 
volgende lustrum.  

De contributie blijft ook voor dit jaar  7,50 €. 
Waarschijnlijk gaat de contributie volgend jaar 
omhoog naar 10,00 €. Het bestuur komt dan 
met een voorstel bij de ALV. 

Voorts wil het bestuur de ALV naar voren 
halen in het jaar. Te denken valt aan maart. 

De reden hiervoor is dat het bestuur 
gemachtigd moet zijn door de leden om 
uitgaven te doen gedurende het lopende jaar.  



DE BEZEM – SEPTEMBER 2024 

 
  

 

6. Bestuursverkiezing. 
Wim van der Tol wordt herkozen tot 
bestuurslid. Frans Peter Westers treedt af als 
secretaris en is niet herkiesbaar. De voorzitter 
dankt hem voor zijn inzet de afgelopen jaren. 

De voorzitter meldt dat het bestuur op zoek is 
naar een nieuwe secretaris en roept de leden 
om te helpen bij het zoeken. 
Er wordt zo’n 5 tot 6 keer per jaar vergaderd. 
Een vereniging van onze omvang kan niet 
zonder secretaris. 
 
7. Rondvraag. 
Isolatie aanpak Krommerijnwijk 
Erik Groot meldt dat de doelstelling van de 
gemeente is dat we in 2040 van het gas af 
moeten. In 2032 moeten alle huizen naar een 
lage temperatuur verwarming.  

Het woord wordt gegeven aan Dieko Boekel, 
projectleider van de gemeente voor isolatie-
aanpak warmtetransitie. 
Hij licht toe: De gemeente wil, om de 
doelstellingen te bereiken, samenwerken met 
bewoners. En dan vooral met groepen van 
bewoners die dezelfde huizen hebben. Op die 
manier kan bijvoorbeeld een basis isolatieplan 
worden gemaakt. Als er enthousiasme is voor 
zo’n plan dan kan er gezamenlijk opgetrokken 
worden.  
Gezamenlijk optrekken kan de prijs drukken, 
er kan een goede methode worden bedacht 
en een aannemer worden geselecteerd.  
De praktijk leert dat dat niet eenvoudig is. 

Bewoners van de Rietdekkershoek zijn 
begonnen samen met de Energiecoöperatie 
Bunnik (ECB). Voor de Hoefijzerlaan is een 
“menukaart” gemaakt van maatregelen die 
getroffen kunnen worden. Voor huizen aan de 
Van Zijldreef is er een basisisolatieplan.  
Aan de Vletweide zijn gevelplaten vervangen. 

Gevraagd wordt of alle huizen wel hetzelfde 
zijn omdat er in de afgelopen vijftig jaar 
natuurlijk veel verbouwd is aan onze huizen. 
De heer Boekel antwoordt dat er in de 
constructie van de huizen veel overeen-
komsten zitten. 
Het is en blijft echter wel maatwerk. 

Er zijn adviseurs beschikbaar die kunnen 
aangeven wanneer je na het treffen van 
isolatiemaatregelen klaar bent voor het 
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aanleggen van een warmtepomp. 
Het gaat in eerste instantie vooral om het 
treffen van isolatiemaatregelen. Van het gas 
af is stap 2 De menukaarten zijn beschikbaar 
op de website van de ECB. De gemeente is 
initiatiefnemer 
 
Beelden Rhijnhaege. 
De voorzitter deelt mee dat na 3 jaar er 
eindelijk duidelijkheid is over deze beelden. 
Het beeld van de spelende kinderen komt op 
het plantsoen aan het begin van de Van 
Zijldreef. Voor het Ei wordt een plek gezocht 
bij het gezondheidscentrum.  
Dit wordt gefinancierd door de gemeente en 
het wordt dit jaar gerealiseerd. 
 
Geluidshinder A12 en het spoor. 
De voorzitter meldt dat er enquêtes zijn 
geweest en brieven verstuurd. Er is ook op 
initiatief van onze wijkvereniging een 
presentatie geweest bij de gemeenteraad.  

De gemeente houdt de boot af. Men gaat zelf 
geen metingen doen. Rijkswaterstaat zegt dat 
de normen niet worden overschreden.  
De gemeenteraad heeft gevraagd naar de 
mate van hinder. Hoe groot is die? 
Rijkswaterstaat heeft daarvoor verwezen naar 
de rekenmodellen. De voorzitter geeft aan de 
realiteit anders is. De modellen moeten 
aangepast worden.  

Vanuit het bestuur is contact gezocht met 
RIVM om, gedurende langere tijd, metingen 
te doen met geluidssensoren. Het kan zijn dat 
we t.z.t. bij de leden komen met een verzoek 
om zo’n sensor op hun perceel te plaatsen. 

Gevraagd naar de gevolgen van de plannen 
rond het stationsgebied merkt de voorzitter 
op dat het meeste geluid uit een strook 500 
meter ten westen van het station komt. 
 
Niets meer aan de orde zijnde, dankt de 
voorzitter alle aanwezigen voor hun komst 
en nodigt hen uit voor de borrel 
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PILOTPROJECT ISOLATIE KROMME RIJNWIJK  
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Zoals u weet is de Kromme Rijnwijk door de gemeente Bunnik 
aangewezen als pilot om, op weg naar een aardgasvrije woning, te gaan 
isoleren. Er zijn in de Kromme Rijnwijk meer straten met gelijke typen 
woningen. Daarom zoekt de gemeente in deze wijk naar bewoners die 
samen aan de slag willen gaan.  
De gemeente Bunnik en de ECB ondersteunen deze acties. Zo heeft de 
gemeente inmiddels projectleider Dieko Boekel aangesteld, die deze 
groepen op gang helpt.  
Energiecoöperatie Bunnik (ECB) doet mee als ondersteuner. 

Welke woningen:  
• Rietdekkershoek oneven 1 t/m 23. 

 
Welke Acties:  
• Er is een menukaart (met mogelijke isolatieacties, indicatie 

besparing, richtprijs en subsidiemogelijkheden) opgesteld. 
• Isolatie acties worden voorbereid. 

Er zijn al verschillende buurtacties opgestart. Wilt u meer weten over deze acties of wilt u zelfs 
kijken welke isolatieplannen ze al hebben opgesteld kijk dan bij:  
https://energiebunnik.nl/buurtacties-in-de-kromme-rijnwijk/  

Wilt u zelf ook een buurtactie opstarten of bent u geïnteresseerd in vervolgacties of activiteiten 
van al bestaande buurtacties,  
mail, app of bel naar Dieko Boekel (Email: d.boekel@bunnik.nl, Mob: 06 4233 2629). 

Hieronder volgt een overzicht van deze buurtacties  
en een korte samenvatting van de stand van zaken. 
 

Welke woningen:  
• De Gildenring, het noordelijkste rijtje huizen is een ander 

woningtype.  
• De even nummers van de Koperslagershoek, de oneven nummers 

zijn een ander type.  
• De even nummers 40-52 van de Lokhorstlaan. 

 
Welke acties: 
• Er is een menukaart (met mogelijke isolatieacties, indicatie 

besparing, richtprijs en subsidiemogelijkheden) opgesteld. 
• Er is een werkgroep (schuin)dakisolatie opgericht. 
• Een werkgroep ontwikkelt een totaal isolatieplan. 
 

Rietdekkershoek. 

Gildenring en een deel van Koperslagershoek en Lokhorstlaan. 

https://energiebunnik.nl/buurtacties-in-de-kromme-rijnwijk/
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Welke woningen:  
• de oneven nummers aan de westzijde van de 

van Zijldreef. 
 
Welke Acties: 
• Er is een werkgroep “geïnteresseerden” met 

een appgroep geformeerd.  Bewoners van 11 
huizen hebben zich hiervoor aangemeld. 

• Een basis isolatieplan voor dit type huizen is 
opgesteld. Dit isolatieplan behandelt alle 
warmte lekken van een origineel (niet 
verbouwd) huis met mogelijk isolatieaan-
pakken, richtprijzen, potentiele 
energiebesparing en subsidiemogelijkheden. 

Welke woningen: 
• Wethouder Schaaplaan, Dominee van der Kraanplantsoen, Laan 

van Broekhuizen (oneven), Lokhorstlaan deel (oneven) en de Van 
Zijldreef (even) – woningtype Variant 

 
Welke acties: 
• Een werkgroep is opgericht voor het maken van een totaal 

isolatieplan. 
• Een appgroep is opgericht om te overleggen hoe gezamenlijk 

gevelisolatie en glasvervanging aan te pakken. 
• Er is een oproep gedaan wie ervaring heeft met het isoleren van 

het voorportaal.  
 

 

Welke woningen:  
• Hoefijzerlaan, alle woningen, John F. Kennedylaan nrs. 95 en 97, 

Provincialeweg even nrs. 60 – 74 
 

Welke acties: 
• Er is een menukaart (met mogelijke isolatieacties, indicatie 

besparing, richtprijs en subsidiemogelijkheden) opgesteld. 
• Er loopt een kleine enquête onder alle bewoners van dit type 

woningen om de belangstelling te peilen voor verschillende 
isolatiemaatregelen. 

 

Grunoplantsoen met de aangrenzende straten. 

Hofjeshuizen van Zijldreef. 

2 onder 1 kap woningen Hoefijzerlaan, J.F. Kennedylaan en Provinciale weg. 

 

De ervaring leert dat het samen aanpakken het beste gaat in kleine werkgroepen die een grotere 
groep bewoners op de hoogte houdt. Het is niet nodig dat iedereen vanaf het begin meedoet, later 
kan men ook prima aansluiten. Belangrijk is dat een kerngroep van bewoners wat voorwerk doet, 
waaruit één of meer isolatieacties voortkomen waar een grotere groep bewoners aan meedoet.  
Als het project zich hiervoor leent wordt de mogelijkheid om collectief aan te besteden zeker 
onderzocht. Wilt u hieraan meedoen? Meldt u zich dan als geïnteresseerde! 
 

• Er is geïnventariseerd welke acties de 
meeste belangstelling hebben. 

• Een werkgroep isolatie plat dak gaat 
methodes met richtprijzen inventariseren 
door te overleggen met een aantal 
bedrijven. 
 

 

https://energiebunnik.nl/buurtactie-grunoplantsoen-e-o/
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WARMTESCAN VIA ONZE WIJKVERENIGING  

8 

Aanmelden voor een warmtescan 
Via “warmtescankrommerijn@hotmail”  geeft 
U op dat u graag een warmtescan wilt hebben. 
Daarbij geeft u uw naam, adres, telefoon-
nummer en Emailadres op. De kosten van zo’n 
scan bedragen, nadat ze niet meer door de 
gemeente worden vergoed, € 25,-. 

Voorwaarden voor een goede warmtescan. 
Temperatuur in huis: 
De temperatuur van het huis moet minstens 
drie uur van te voren op minimaal 20 °C 
worden gebracht. Verwarm hierbij alle kamers 
en ruimtes, ook degenen die normaal niet 
verwarmd worden. Laat de gordijnen en doe 
alle ramen en ventilatie-roosters  dicht.  
Er  is  een temperatuurverschil van minimaal 
13 graden tussen binnen en buiten nodig.  

Buitentemperatuur: 
Er kan alleen een warmtescan gemaakt 
worden bij een temperatuur van 5 °C of lager. 
Dat betekent in de praktijk dat we meestal op 
de dag zelf pas een telefonische afspraak 
kunnen maken. 

Winterzonnetje: 
Als de zon heeft geschenen houden de muren 
de warmte lang vast en dat zal de 
scanresultaten heel ongunstig beïnvloeden. 
Het onderscheid tussen een warmtelek en 
restwarmte van de zon is op de foto’s  niet te 
zien. 

Wind en regen: 
Harde wind en regen beïnvloeden de 
resultaten negatief. Wij komen daarom enkele 
uren na zonsondergang en niet bij neerslag en 
harde wind. 
Al die voorwaarden maken dat er een 
wachtlijst is ontstaan, want de mogelijkheden 
om te scannen zijn daardoor beperkt. 

Ik raad u aan, zeker als u grote ingrepen over-
weegt, een deskundig advies in te winnen bij 
een gespecialiseerd bedrijf.  

Het is daarom van belang om vooraf uw 
doelstelling te bepalen. 

1 Wilt u het comfort in huis verhogen? 
Gaat u voor een prettig comfort en binnen-
klimaat dan is daarbij de warmteafgifte van 
belang.  

• het dichten van kieren  
• mechanische ventilatie  
• HR glas  
• HR gastoestel  
• eventueel enkele zonnepanelen. 

2 Wilt u de nadruk leggen op duurzaamheid? 
Dat vraagt een uitgebreider plan van aanpak. 
Ga daarbij voor schone energie dan let u vooral 
op de leverancier en de warmtebron.  
• alle voorzieningen van hierboven   
• hybride warmtepomp  
• middentemperatuur warmteafgifte  
• volledige voorziening uit zonnepanelen  
• vraaggestuurde ventilatie 
• HR+ glas 

3 Op de toekomst gericht: 
• alle voorzieningen van hierboven 
• warmtepomp 
• lage temperatuurafgifte 
• HR++ glas 
• ventilatie met warmteterugwinning 
• bouwkundige kierdichting. 

Bepaal het concept wat het meest bij u past. 
Werk dan naar het gekozen concept toe. Bij 
onze warmtescan gaat het meestal om stap 1 
de verhoging van het comfort. Wilt u veel 
verder gaan doe dat dan in overleg met een 
energie adviseur. (Wij zijn dat niet!) 

De warmtescan wordt uitgevoerd door een aantal vrijwilligers uit onze 
wijk die met een infraroodcamera samen met u rond en door het huis 
lopen. Al overleggende worden de door u, of door ons, aangegeven 
warmtelekken gefotografeerd. Meestal ligt daarbij de nadruk op redelijk 
eenvoudig uit te voeren maatregelen. De scan is bedoeld om inzicht te 
geven in plekken waar uw woning energie verliest. 
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Uw aanwezigheid: 
Het is nodig dat u er zelf bij bent om toegang 
verschaffen tot een afgesloten ruimten. Het is 
zo mogelijk om gericht te scannen aan de hand 
van wederzijdse vragen en opmerkingen. Onze 
ervaring is dat het heel verhelderend werkt als 
u meekijkt en overlegt tijdens het maken van 
de opnamen. 

Waar komen wij? 
Wij bezoeken en fotograferen samen met u 
rondom het huis alle bereikbare gevels. Daarna 
gaan wij naar alle binnenruimten/kamers en 
maken daar infraroodfoto’s. 

Hoe lang duurt zo’n warmtescan? 
Minimaal 1 uur. 

En dan? 
Na het afnemen van de warmtescan ontvangt 
u als dat af is via de mail een PDF met daarin 
alle foto’s en toelichting op de besproken 
onderwerpen. 
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Wij zijn natuurlijk wel benieuwd wat uw 
ervaringen zijn met de gehouden warmtescan 
en wat u aan de hand daarvan onderneemt. 
Het is jammer dat wij achteraf geen reacties 
ontvangen, zo wordt het moeilijk om onze 
aanpak op uw wensen af te stemmen. 

Wat wij niet doen: 
• offertes geven 
• winst maken 
• energielabel afgeven 

Wat wij wel doen: 
• activeren van bewoners om iets te doen 

aan warmteverlies 
• warmteverlies zichtbaar maken 
• milieubewust maken van bewoners 
 
Frank Kaiser 
 
 

WIJKVERENIGING RICHT WERKGROEP GELUID OP  

In de vorige Bezem werd aangekondigd dat de wijkvereniging op 25 april een presentatie ging houden 
voor de gemeenteraad van Bunnik over de geluidshinder in de wijk. 

Daarin hebben wij kort aangegeven wat we in het verleden hebben gedaan om ervoor te zorgen dat 
deze hinder aandacht zou krijgen bij de gemeente en andere overheidsinstanties die beleids-
verantwoordelijk zijn voor de hinder. 

Tot nu toe heeft dat niet geleid tot daadwerkelijke acties om de hinder te verminderen. De reden 
daarvoor is dat, volgens de verantwoordelijke overheden, uit berekeningen van Rijkswaterstaat (RWS) 
met een geluidsmodel volgt dat de wettelijk normen niet overschreden worden.  

Het RIVM verifieert deze berekeningen door op 50 locaties langs de snelwegen, jaarlijks metingen uit 
te voeren. Daaruit blijkt dat op al deze locaties de gemeten geluidshinder hoger is dan de berekende. 
Dit verschil is de afgelopen 10 jaar toegenomen. Hoewel langs de A12 bij Bunnik niet is gemeten, mag 
worden aangenomen dat dit ook voor de locatie Bunnik het geval is. 

Daarom is het nu tijd om aan te tonen dat de hinder in Bunnik wel degelijk dermate hoog is dat er 
maatregelen moeten worden genomen. 

In de genoemde presentatie hebben we aangekondigd om van plan te zijn zelf geluidsmetingen te 
gaan uitvoeren, mits deze voldoende betrouwbaar en betaalbaar zijn.  
Uit de reacties van raadsleden op dit plan bleek, dat zij dit zouden toejuichen. 

Om dit plan uit te voeren gaat de wijkvereniging een werkgroep geluid oprichten. Hiervoor is een 
aantal mensen benaderd met de vraag of ze daaraan deel willen nemen. Dit zijn belangstellenden, 
belanghebbenden en mensen met kennis van zaken. Zij gaan bespreken of deze metingen haalbaar 
zijn en zo ja, hoe deze moeten worden uitgevoerd. Een belangrijk onderdeel van deze metingen is het 
verwerken van de resultaten. Daarvoor zoeken we nog een IT-er die het leuk vindt om periodiek de 
meetresultaten te analyseren en te verwerken tot waarden die vergeleken kunnen worden met 
berekende waarden en geluidsnormen. 

De wijkvereniging roept daarom iedereen op die denkt daaraan een bijdrage te kunnen leveren, 
zich te melden bij de voorzitter; via de mail of telefoon (zie colofon op blz. 2 van deze Bezem). 
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NIEUWE INKOOPACTIE EN SUBSIDIE  

VOOR ISOLATIE KOOPWONINGEN VAN START!  

 
Sinds 1 september kunnen woningeigenaren in de gemeente Bunnik 

meedoen met een nieuwe inkoopactie isolatie. Met deze actie kunnen 

bewoners makkelijker hun woning isoleren.  
Woningeigenaren met een WOZ waarde minder dan € 481.000 kunnen 

nog een extra subsidie krijgen 

De  inkoopactie  is  beschikbaar  voor  alle 
woningeigenaren. Zij kunnen voor € 29 een 
advies voor hun woning laten opstellen en ze 
krijgen  daarna offertes voor wat ze willen 
isoleren. Dit is bedoeld voor het isoleren van 
dak, muren, ramen en vloer. Hiervoor start in 
september een communicatiecampagne.  

De inkoopactie loopt van 1 september tot 18 
november 2024. 

Bewoners die mogelijk in aanmerking komen 
voor de nieuwe subsidie ‘isolatie koopwonin-
gen gemeente Bunnik’ hebben  in september 
een brief met meer informatie over de voor-
waarden gekregen. Dit is een gemeentelijke 
subsidie met een grens van  een WOZ-waarde 
van € 481.000, peildatum 1 januari 2022.  

Het advies is dan gratis waarbij ze ook met het 
aanvragen van de subsidie geholpen worden. 
Deze subsidie komt bovenop bestaande lan-
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Van: Andrea Abarca Chavarria <abarcachavarria@gmail.com> 
> Datum: 20 april 2024 om 21:06:05 CEST 
> Aan: info@krommerijnwijk.nl 
> Onderwerp: Bunnik 
> 
> Geachte administratie, 
> Wij hebben ons huis verkocht (Wethouder Schaaplaan 43). sinds 
01 oktober 2023 wonen wij niet meer in Bunnik, helaas zijn wij  
vergeten ons afmelding te sturen. 
> Wij danken jullie voor alle nieuws van de laatste 23 jaar. 
> Groeten uit Costa Rica 
> Carel Reuser en Andrea Abarca Chavarria 
> 

ZELFS IN COSTE RICA DENKEN ZE ER NOG AAN OM ZICH AF TE MELDEN!  

delijke subsidies. Tevens wordt in de brief een 
inkoopactie voor isolatieactiviteiten in de 
Kromme Rijnwijk aangekondigd. De inkoop-
actie en subsidie zijn een belangrijke stap naar 
een lagere energierekening en een aardgasvrij 
Bunnik. 

Tot slot is het belangrijk te weten dat de 
Energiecoöperatie Bunnik een gratis spreek-
uur energie aanbiedt. De tijd en plaats van dit 
spreekuur zijn:  

• Vrijdag: van 14-16 uur zonder afspraak, in 
bibliotheek Bunnik. 

• Zaterdag: van 10–12 uur op afspraak, in 
bibliotheek Bunnik. 

• Dinsdag: van 18–20 uur op afspraak, in 
gemeentehuis Odijk. 

• Voor zaterdag en dinsdag kunnen mensen 
zich aanmelden via  
energiebunnik.nl/hulp-door-de-ecb 

 

https://energiebunnik.nl/hulp-door-de-ecb/


 
 

 
 

VWSBunnik is op zoek naar vrijwilligers  
met een warm en open hart voor mens en cultuur  
Als vrijwillig maatschappelijk begeleider bij Vluchtelingenwerk-Samenspraak Bunnik  
begeleid je vluchtelingen bij het opbouwen van een nieuw bestaan in onze  
gemeente. Het doel is om hen te helpen zich thuis te laten voelen  
in de gemeente en zich zelfstandig kunnen redden in Bunnik en in Nederland.  

Wanneer je het leuk vindt om als werkcoach statushouders  
verder te helpen op de arbeidsmarkt dan ben je eveneens van harte  
welkom. Onze huidige werkcoach helpt je op weg met werkzaamheden  
die bij deze leuke, veelzijdige vrijwilligersfunctie horen. De coördinator kan je meer informatie geven. 

Verder zijn we altijd op zoek naar taalcoaches, in alle kernen van de gemeente Bunnik. Vind je het leuk 
om ongeveer een uur per week met een statushouder Nederlands te oefenen? Of wil je liever 
Nederlands spreken met nieuwkomers in een taalcafé in Odijk (twee keer per maand)? Dan kun je 
contact opnemen met Irene van den Braber (irenevandenbraber@vwsbunnik.nl). 

En mogelijk vind je het interessant om met jouw kennis en ervaring om als bestuurslid van VWSB mee te 
denken over diverse zaken? Dan gaan we graag met je in gesprek. 

Voor alle openstaande vrijwilligers vacatures zijn we op zoek naar enthousiaste mensen die aan het 
onderstaande profiel voldoen. 
• Je hebt een open oog en oor voor de situatie van de statushouder(s) 
• Je bent communicatief vaardig 
• Je hebt voldoende digitale vaardigheden 
• Je beschikt over voldoende tijd 
• Je hebt er plezier in het praktisch bezig te zijn. 

Interesse?  
Kijk dan op onze website (www.VWSBunnik.nl) of neem vrijblijvend contact op met de coördinator 
Sabine Hilckmann of de assistent coördinator Irene van den Braak (info@vwsbunnik.nl).  
Het maakt niet uit in welke kern van Bunnik je woont, je bent van harte welkom in ons team. 

Omzien naar elkaar, nu en later! 
Focusgroep ouderen zoekt tips en ervaringen  

 

 

Bunnik is voor veel inwoners een mooie gemeente waar mensen fijn 
wonen. Hoe houden we dat vast? En hoe blijven  we  ook  in  de 
toekomst een gemeente waar iedereen zich thuis voelt en waar 
mensen elkaar kennen en weten te vinden?  

De focusgroep ouderen is  één  van de vijf focusgroepen die zich bezig houdt met het thema ‘Een 
gezonde en  vitale  toekomst  in Bunnik’. De werkgroep bestaat uit inwoners, professionals in zorg en 
welzijn en medewerkers van de gemeente Bunnik. 

Centrale vraag is: Wat  moeten/kunnen gemeente en inwoners doen om de (oudere) inwoners zo lang 
mogelijk actief en vitaal te houden? Hoe kunnen we de Bunnikse gemeenschap ondersteunen om nog 
meer samenredzaam te zijn, waar ouderen actief kunnen blijven en waar ondersteuning altijd dichtbij 
is? Zijn er voorzieningen, faciliteiten en/of activiteiten die u mist in de gemeente, in uw wijk? 

Wat is uw ervaring, heeft u tips of zijn er nog andere onderwerpen of zaken waar aandacht aan 
besteed zou moeten worden?  

Wij vernemen graag uw reactie. 
U kunt bellen met Henk Peters, 06-51853642 of mailen naar sendpet@planet.nl 
 

mailto:info@vwsbunnik.nl
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3 jaar Repair Café bunnik 
Tijdens de repareer bijeenkomst in september werd er druk 
gerepareerd onder het genot van een kop koffie en een slag-
roomsoesje. Repair Cafe Bunnik heeft dankzij enthousiaste 
bewoners en de inzet van 20 vrijwilligers, waaronder techni-
sche en textiel reparateurs en gastvrouwen, al meer dan 500 
voorwerpen gered van de afvalberg.  

Je kan bij het repair café terecht om samen met een handige 
buurtgenoot je kapotte voorwerp te repareren. DVD-spelers, 
koffiemachines, staafmixers, lampen, raceauto’s, van alles 
komt voorbij en maakt kans op een geslaagde reparatie. Een 
scheur in je lievelingstrui? Geen probleem! Het gaat vaak om 
een simpele reparatie, maar een uitdaging gaan de repara-
teurs in het repair café niet uit de weg. Meestal zit er achter 
het kapotte voorwerp een heel verhaal. De reparateurs zetten 
dan ook alles op alles om een reparatie te laten slagen.  
De reacties zijn vaak dankbaar als iets gemaakt wordt en als 
het niet lukt zijn de meeste bezoekers ook tevreden. Dankzij 
de gastvrouwen is er altijd koffie en thee met een koekje voor 
de bezoekers die moeten wachten tot ze geholpen worden, 
maar ook voor mensen die alleen behoefte hebben aan een 
praatje. Zo geniet iedereen van een gezellige zaterdagoch-
tend, waarbij er druk wordt gerepareerd. Lijkt het je leuk om 
te helpen bij Repair Cafe Bunnik, bijvoorbeeld als gastvrouw of 
als reparateur? Kom een keer langs of stuur een mail! 

Repair Café Bunnik is elke eerste zaterdag van de maand geo-
pend van 10:30 tot 13:00 uur in de zaal naast Bibliotheek 
Bunnik. Volg @repaircafebunnik op sociale media  om op de 
hoogte te blijven van het laatste nieuws.  

 
 
 
 

Taalcafé 
elke vrijdagochtend 11.00 tot 12.00 uur 
Ben je of ken je iemand die de Nederlandse taal wil oefenen? En wil je andere mensen ontmoeten?  
Kom dan naar het Taalpunt in de Bibliotheek in Bunnik. Kom binnen zonder afspraak. Samen gaan we gezellig 
aan de slag. Samen praten, samen lezen, samen leren.  

Spreekuur Energiebesparing 
elke vrijdagmiddag – 14.00 tot 16.00 uur 
Hier kun je elke vraag stellen over het verduurzamen van je huis, zoals isolatiemogelijkheden, natuur-
vriendelijk isoleren, ventilatie, vloerverwarming en warmtepompen. Bezoekers kunnen ook vragen stellen 
over mogelijke subsidies en financiële regelingen. Het doel van het inloopspreekuur is om mensen te helpen 
hun energierekening te verlagen en tegelijkertijd bij te dragen aan een duurzamere toekomst.  
Het energiespreekuur wordt verzorgd door de Gemeente Bunnik en Energiecoöperatie Bunnik.  

OV-inloopspreekuur 
elke derde dinsdag van de maand – 10.00 tot 11.30 uur 
De OV-ambassadeurs geven advies en tips over het reizen met de trein en bus. Hoe werkt bijvoorbeeld de 
OV-chipkaart en OVpay. Ook kan je overleggen over welke route je het best kan nemen. De ambassadeurs 
helpen je langer zelfstandig te reizen. Je kan zelf ervaren dat reizen met het openbaar vervoer niet moeilijk is. 
 
 

Kom langs tijdens de  
inloopspreekuren in Bibliotheek Bunnik 

Alle inloopspreekuren zijn gratis.  
Loop binnen zonder afspraak.  

Inloopspreekuur Digitaal 
elke donderdagmiddag – 13.00 tot 15.00 uur 
Tijdens dit spreekuur kan iedereen binnenlopen 
met een vraag over de digitale overheidszaken zoals 
DigiD, zorg, uitkering, toeslagen, belasting en nog 
veel meer. Wij denken met je mee en geven je  
informatie zodat je verder kan, of we verwijzen 
naar een lokale organisatie die je verder helpt. 
Daarnaast kun je hulp krijgen met vragen over je laptop, 

tablet of mobiele telefoon.     

Inloopspreekuur Taal 
elke vrijdagochtend – 10.00 tot 11.00 uur 
Stel al je vragen over het leren van de Nederlandse 
taal. De docent geeft advies waar je nog meer de 
Nederlandse taal kunt leren. Wil je beter leren  
lezen of schrijven of spreken? We helpen je op weg 
en beantwoorden al je vragen. 
 
 
 
 
 
 

Vragen?  
Stuur een berichtje naar  
repaircafebunnik@gmail.com. 

 


